Supplier Verification for Stationery Sets containing Knives or Cutters 含刀或剪的文具套装供应商认证

As a supplier of "Stationery Sets containing Knives or Cutters" you must complete this form and return it to us to verify the products to be supplied meet the requirements of Australia's banning order. These products will not be accepted by us or offered for sale on our websites until you have provided this verification.

"含刀或剪的文具套装 "供应商须填写此表,并将其交回,以验证所提供的产品是否符合澳大利亚禁令的要求。 **在您提供**该认证**之前**,我方**不**会接受这些产品,也不会销售这些产品。

It is illegal to supply stationery sets containing knives or cutters that do not comply with Australia's banning order as prescribed by Consumer Protection Notice No.19 of 2011 ("the ban").

供应不符合澳大利亚2011年第19号《消费者保护公告》("禁令")规定的禁止令的含有刀或剪的文具套装是非法的。

By completing this form you are verifying that the products identified in this form comply with the Mandatory Standard.

填写本表即表示您确认本表中的产品符合强制性标准。

Supplier 供应商:	Name 名称:
	Business Registration Number企业注册号:
	Address 地址:
	Contact person 联系人:
	Telephone 电话:
	Email 邮箱:
Product 产 品:	Description 产品介绍:
	Identifiers产品标识符:

Authority 负责人:	Name 姓名:	Sign 签名:	Date 日期:	/	/
-------------------	----------	----------	----------	---	---

Requirement 要求	
Warning – A visual inspection of the packaging has been conducted that confirms the packaging meets the following requirements:	
警告对外包装进行了目视检查·确认容器符合下列要求:	
 contains a statement that the product includes a knife or cutter 含有产品包含刀子或刀具的声明。 	YES 是 □
 the above statement is easily legible and prominently displayed on the outside packaging in lettering at least 3mm high. 上述声明易于辨认,并在外包装上以至少3毫米高的字体突出显示。 	YES 是 □